
روزنامه

دوشنبه 20 بهمن  1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل

www.donyayehavadar.ir 685

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تیرهای زهرآگین بداخلاقی
 بر پیکر والیبال ایران!

»دنیای هوادر« بررسی می کند؛

ضربه  کوتوله  ها به
 استقلال و پرسپولیس

صفحه 6

کمی به فکر دل
 داغداران باشید!

صفحه 7

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

افزایش 30 درصدی اضطراب 
عمومی با کرونا! 

صفحه 4

استقلال  اسیر 
خائنین سریالی )1(

صفحه 2

صفحه 6

تیم فوتبال گل ریحان البرز موفق شد در دیداری حساس با 
سه گل در ورزشگاه انقلاب کرج از سد تیم هوادار عبور کند.
اصغر مازیار سرمربی تیم فوتبال گل ریحان در ارتباط با 
این دیدار گفت: دست بازیکنانم را می بوسم و در این 

بازی واقعا با غیرت بازی کردند برای این بازی برنامه ویژه 
ای داشتیم و بازیکنان نکاتی که گفته شده بود را در زمین 

مسابقه به خوبی انجام دادند.
وی ادامه داد: حرکت رو به جلوی ما آغاز شده و خیلی 

خوشحال هستم با گروهی دارم کار می کنم که با توجه به 
اینکه یک نیمه 10 نفره به کار خود ادامه دادیم به تمام نکات 

به خوبی گوش دادند و در نهایت پیروز این دیدار شدیم.
دکتر مازیار در ادامه اظهار کرد: نباید با یک برد مغرور شویم 

این دیدار تمام شده است و باید تمرکز تیم به دیدار های 
آینده باشد و نیاز است تیم ترمیم شود، بازیکنان مصدوم 

داریم و امیدوارم این حرکت رو به جلو ادامه داشته باشد.
سرمربی تیم فوتبال گل ریحان در ارتباط با اخراج امیری 
گفت: من اصلا قصد اعتراض با داوران این دیدار را ندارم 
ولی تقاضا دارم عدالت رعایت شود اخطار اول فرید امیری 
درست بود ولی اخطار دوم سخت گیری داور بود و می 

توانست بازیکن ما را اخراج نکند.

گل ریحان با یک یار کمتر گل کاشت!

دکتر مازیار: برنامه ویژه ای برای این دیدار داشتیم
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استقلال اسیر خائنین سریالی )1(
استقلال سال های پردردسری 
و  گذارد  می  سر  پشت  را 
قطعا در تاریخ از دهه نود با 
از  یکی  افول«  »دوران  عنوان 
آسیا  تیم های  پرطرفدارترین 
یاد خواهد شد. البته که این 
نشیب چندین ساله مقصرینی 
دارد که امیدوارم روزی سزای 
خیانت های چندین ساله خود به استقلال را ببینند. خیانت 
به استقلالی که امید آخر صدها هزار هوادار محروم از حداقل 

های زندگی اند.
البته که نقش اول و مصر الی روزهای سیاه استقلال، شخص 
وزیر خبیث ورزش مسعود سلطانی فر است. او که جایگاه یک 
کرسی کابینه را تا یکی از صندلی فایبرگلاس ضلع شمال غربی 
ورزشگاه آزادی پایین آورد و نقش مرحوم ایرج جنگی )مسئول 
تدارکات پرسپولیس زمان علی پروین( را برای سرخ ها برعهده 
گرفت. البته که تمایل شدید سلطانی فر به پرسپولیس، استقلال 
معاونان،  جولانگاه  تا  کرد  وزارت  خلوت  حیاط  به  تبدیل  را 

مشاوران و رفقای بدسابقه اش باشند. 
از اسماعیل خلیل زاده کلنگستانی گرفته تا علی نژاد )که سابقه 
دشمنی پدرش با تاج در دوران انقلاب در تاریخ مکتوب است!( 
و محمد مبین که خود به نوعی شمایلی تازه از آقازاده و ژن های 

خوب محسوب می شود.
به این ها باید داورزنی - معاون ورزشی سابق - را هم افزود که با 
وجود پرونده های تخلف خودش و پسرش، در حال لابی کردن 
برای صندلی وزارت در دولت آینده است! بازیگران سریالی که به 
تناوب نقش شان در تخریب استقلال کمرنگ و پررنگ می شود 
و این چرخه، به نتیجه جنگ های قدرت طرفین بستگی تام دارد.
در این میان البته بیشترین نقش را باید به خلیل زاده کلنگستانی 
بدهیم. کسی که تا زمان استانداری سلطانی فر در گیلان به 
کرایه ویلا با تیلاپیلا مشغول بود اما ناگهان پس از چاقو خوردن 
خانم بازرس تعاونی آموزش و پرورش )!( رشد کرد و حالا طرح 
استیضاح وزیر را در مجلس نقش برآّب می کند! کلنگستانی 
به خودش آن قدر به وزیر و وکیل و قاضی شام داده که کسی 
جلودارش نیست. از یک طرف منتقدین را با قدرت پنهانش به 
پلیس امنیت می کشاند و با ایجاد رعب و وحشت ساکت شان 
می کند و از خارجی هایی مثل استراماچونی و... را به موقع 
فراری بدهد. راستی آقای کلنگستانی! تکلیف قرارداد آریابرتر و 
دست درازی اش به اموال استقلال چه شد؟ یکسال و اندی ست 

منتظر کنفرانس مطبوعاتی شما در این باره هستیم...!

آبی ها

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست درمورد ریزگردها با 
منشأ داخلی و خارجی گفت: دو سال دیگر تقریباً ریزگرد با 
منشأ داخلی نداریم. هم اکنون در فصل پاییز و زمستان با 
ریزگردهای داخلی و در فصل بهار و تابستان با ریزگردهای 

با منشأ خارجی مواجه هستیم.
حفاظت  سازمان  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
محیط زیست، عیسی کلانتری تصریح کرد: ۳۷۰میلیون 
دلار در سه سال و نیم گذشته از صندوق توسعه ملی 
اعتبار دریافت کردیم و با همکاری دستگاه های مختلف از 
جمله سازمان جنگل ها و مراتع، وزارت نیرو وزارت جهاد 
کشاورزی توانستیم ریزگردهای با منشأ داخلی را به ویژه 
در مناطقی که دچار بحران بودند مانند خوزستان تثبیت 

کنیم.
داخلی  منشأ  گفت:  ریزگردها،  داخلی  منشأ  درمورد  وی 
خشک شدن تالاب ها در پی ساخت سدها در گذشته بدون 
مطالعات زیست محیطی بود. این سدها جلوی سیلاب ها 
را گرفت، بدین صورت بیابان ها رها شد و آبی به تالاب 
های بزرگ و کوچک نرسید؛ به ترتیب خشک شدند مانند 
دریاچه ارومیه. دریاچه ارومیه نیز به همین صورت خشک 

شد.
معاون رئیس جمهور ادامه داد: سدها را ساختیم، آب ها 

را مهار کردیم، به دریاچه و تالاب ها آب نرسید و وقتی 
خشک شدند تبدیل به ریزگردها و گرد و غبارهای نمکی 
منشأ  با  ریزگرد  که  است  اکنون حدود سه سال  شدند. 
داخلی نداریم. اگر ریزگردی باشد منشأ خارجی دارد و در 

فصل بهار و تابستان می بینیم.
کلانتری با اشاره به اینکه با عراق برای رفع مشکل ریزگردها 
به نتیجه نرسیدیم، گفت: دولت متمرکز عراق نتوانست 
به وظایف خود عمل کند. اکنون درحال مذاکره هستیم. 
عراقی ها نیز این بهانه را داشتند که کشور بالادست سد 
ساخته، آب را مهار کرده و تالاب های عراق نیز خشک 

شده است.
وی ادامه داد: در عراق حدود ۸۰هزارکیلومترمربع تالاب بود 
که بخش عمده ای از آن ها به علت ساخت سد در کشور 

بالادست خشک شده است.
مهار  بر  مالچ پاشی  تأثیر  درمورد  جمهور  رئیس  معاون 
نه  است  روان  به شن  مربوط  مالچ پاشی  گفت:  ریزگرد، 
ریزگرد. اکنون به اجبار در برخی موارد که شهر یا  روستایی 
در معرض تهدید است با مالچ پاشی موافقت می کنیم و 
حداکثر سالانه بیش از ۱۰هزارهکتار مالچ پاشی انجام نشد 
چراکه مالچ مانند قیر رقیق است که حدود سه چهارسال 

هم ماندگاری دارد.

برنامه  ریزگردها  رفع مشکل  برای  کلانتری تصریح کرد: 
منبع  هکتار  گرفتیم؛۳۰میلیون  پیش  در  را  گسترده ای 
مالچ های  نهال کاری،  با  و  شد  شناسایی  داخلی  ریزگرد 
غیرنفتی و عمدتاً با رساندن آب به این مناطق شروع به 

تثبیت آن ها کردیم.

محیط زیست

پایان مسأله ریزگردهای داخلی تا دو سال آینده

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید ناصر کریمی دخرآبادی  را گرامی می دارد

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: با واردات 
روسیه،  از  وی«  »اسپوتنیک  واکسن  محموله  اولین 
۲۱بهمن  سه شنبه-  از  ایران  در  کرونا  واکسیناسیون 
در کشور با اولویت کادر بخش های آی سی یو شروع 

می شود.
سعید نمکی افزود: همزمان با تلاش برای تولید واکسن 
کرونا در داخل کشور که به روش های مختلف در حال 
انجام است یکی از قول های ما به مردم این بود که زودتر 
واکسیناسیون را در داخل کشور شروع کنیم. برای این کار 
با ارزیابی واکسن های معتبر در دنیا یکی از کم عیب ترین 
و کم خطرترین واکسن ها را که واکسن »اسپوتنیک وی« 

روسیه بود انتخاب و وارد کردیم.
زیادی  هجمه های  و  حمله ها  اوایل  داد:  ادامه  وی 
می شد ولی صبوری کردیم و امروز همه فهمیده اند که 
اروپا و شرکت های واکسن ساز اروپایی مثل آسترازنکا 
نیز به دنبال همکاری با شرکت تولیدکننده این واکسن 
هستند. بنای قهر با هیچ کس نداریم با اینکه جزو اولین 
مذاکره کنندگان برای خرید این واکسن بودیم پانزدهمین 

کشوری هستیم که این واکسن را تزریق می کنیم.
نمکی افزود:  شرط ما برای واردات واکسن این بود که 
حتما فاز۳ مطالعه انسانی را طی کرده باشد در حالی که 
برخی کشورهای منطقه این واکسن را در فاز۳ مطالعه 

انسانی تزریق کردند.
وی گفت: با وجود خرید ۱۶میلیون و ۸۰۰هزار واکسن از 
سبد کوواکس که برای هشت میلیون و ۴۰۰هزارنفر کافی 
است باید میزان بیشتری واکسن به کشور وارد کنیم 

چون این میزان واکسن جوابگو نیست.
نمکی افزود: واکسن اسپوتنیک روسیه در حدود ۶کشور 
معتبر ثبت شده و سعی کردیم زمانی این واکسن را 
وارد کنیم که خیالمان راحت باشد و واکسن قابل اعتماد 
وارد کنیم. واکسیناسیون با واکسن روسی از سه شنبه 
بر اساس سند واکسیناسیون برای گروه های هدف که 
در مرحله اول افراد حاضر در خط مقدم نظام سلامت و 
کارکنان بخشهای آی سی یو هستند آغاز می شود بعد 
به سراغ بقیه کادر درمان و خانه های سالمندان و افراد 

بالای ۶۵سال می رویم و همین طور مرحله به مرحله جلو 
می رویم. روال کار تعریف شده است و خوشحالیم به 
رغم اینکه با دستان بسته در اقیانوس بلا شنا می کنیم 
اما چشمان ما باز است و در شرایطی واکسیناسیون را 
شنا می کنیم که میزان شیوع بیماری پایین آمده و تخت 

خالی داریم.
وزیر بهداشت افزود: جمهوری اسلامی ایران در مدیریت 
کرونا نیز مثل بقیه بحران ها خوش درخشید و هنگامی 
که کشورهای قدرتمند دنیا متاسفانه با مرگ های روزانه 
بر  تکیه  با  ما  کشور  مواجه هستند  هزارنفر  از  بیش 
تجارب گذشته چه در نظام سلامت و چه در مدیریت 
بحران ها روزهای آرام تری را سپری می کند. امیدواریم 
روزهای سخت گذشته  به  افراد  برخی  با سهل انگاری 

برنگردیم.
وی گفت: یکی از کارهای مهم در این همه گیری تکیه 
بر دانش فنی برای ساخت واکسن در کشور بود. تولید 
واکسن کرونا کار ساده ای نیست و همان طور که ویروس 
کرونا پیچیده است ساخت واکسن آن نیز کار پیچیده ای 
است و هیچ متخصصی نمی تواند آینده واکسیناسیون 
آن را پیش بینی کند و بگوید در آینده چند درصد موفق 
است چقدر می تواند مردم را علیه بیماری کووید۱۹ بیمه 
کند اما تنها راه چاره این است که در این راه گام برداریم.

نمکی ادامه داد: امروز ایران برای تولید واکسن کرونا با 
همه روش ها و پلتفرم ها برنامه دارد. در هر صورت برای 
تامین واکسن سه راه را در پیش گرفتیم یکی تولید 
واکسن در داخل، دیگری انتقال فناوری تولید واکسن 
از کشورهایی که هم تخصص این کار را دارند و هم 
روابط دوستانه تری با ما دارند مثل کوبا و روسیه البته با 
اینکه موضوع واکسن در دنیا سیاسی شده اما دانشمندان 
کشورها مشکلی با هم ندارند فاصله از آنجا ایجاد می شود 

که کشورهای مثل آمریکا به دنبال سلطه جویی هستند.
وی گفت: کشور کوبا سابقه همکاری با انستیتو پاستور 
ایران در تولید واکسن هپاتیت بی دارد و روسیه نیز در 

حوزه بایوتکنولوژی سابقه نسبتاً درخشانی دارد.
نمکی ادامه داد: راه حل سوم واردات واکسن از منابع 

مطمئن است تا قبل تولید واکسن در کشور آن را در 
اختیار داشته باشیم.

گروه های  واکسن،  تولید  برای  افزود:  بهداشت  وزیر 
مختلف مشغول فعالیت هستند. مجموعه برکت فاز 
یک انسانی را همین روزها با موفقیت تمام می کند و 
وارد فاز۲ مطالعات انسانی می شود. من هر روز روند 
مطالعات این واکسن را پیگیری می کنم و هرجا لازم 
باشد راهنمایی می کنم. واکسن برکت یکی از علمی ترین 
و مؤثرترین روش هایی است که تا کنون در دنیا انجام 
شده و امیدواریم با همین شتاب به زودی فاز دو را هم 

تمام کند.
وزیر بهداشت افزود: واکسن کرونا رازی نیز که به همت 
بزرگی  بسیار  کار  شود  می  دنبال  هاشمی  بنی  دکتر 
است. این یک واکسن نوترکیب استنشاقی است که 
یکی واکسن های بسیار ایمن و کم عارضه خواهد بود 
و با توجه به استنشاقی بودن به کلی فرد را از وضعیت 
ناقل بودن خارج می کند. این واکسن با کمترین عارضه 

سیستم ایمنی بدن را تحریک و فرد را ایمن می کند.
نمکی ادامه داد: با این روند جمهوری اسلامی ایران به 
زودی یکی از قطب های بزرگ تولید واکسن کرونا در 
جهان می شود و با تأمین نیاز کشور می توانیم واکسن 
کرونا را به دنیا عرضه کنیم. بحران کرونا تمام می شود 
اما در پی آن ایران صاحب یک صنعت ارزشمند در حوزه 
واکسن می شود. صنعتی زیرساختی که یک دستاورد 

بسیار افتخارآفرین برای کشور است.
وزیر بهداشت گفت: یکی دیگر از دستاوردهای وزارت 
بهداشت در این دوران سخت این است که در سال۹۸ 
حدود یک میلیارد دلار کمتر ارز برای دارو و تجهیزات 
پزشکی مصرف کردیم و با محدودیت در واردات اقلامی 
که تولید داخل داشت و با تکیه بر توان داخلی نیمه 
امسال هم حدود ۴۰درصد سال۹۸ برای اقلام پزشکی 

ارز مصرف شد.
وی گفت: امیدوارم تا اوایل تابستان سال آینده با ورود 
واکسن کرونا ایرانی به بازار در این زمینه نیز به یکی از 

قطب های مهم صادرکننده واکسن کرونا تبدیل شویم.

»وزیر بهداشت« خبرداد:

آغاز واکسیناسیون کرونا در ایران از فردا

سلامت

محمد حیرانی

 نویسنده و کارشناس رسانه

برای دانلود فایل 
پی دی اف

 همه شماره های 
روزنامه به سایت 
 » دنیای هوادار« 

مراجعه کنید
WWW.DonyayeHavadar.ir
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جامعه

همزمان با هشتمین روز از دهه مبارک فجر اولین خانه 
صنایع دستی البرز با حضور مسئولان استانی و کشوری در 

رجایی شهر کرج گشایش یافت.
دستی  و صنایع  فرهنگی،  گردشگری  میراث  مدیرکل 
البرز در آیین گشایش این خانه که با حضور  استان 
معاون صنایع دستی و هنرهای دستی وزارت میراث 
فرهنگی  برگزار شد، گفت: خانه صنایع دستی در فضایی 
به مساحت ۶۰۰مترمربع به همت معاونت صنایع دستی 

خصوصی  بخش  فعالان  و  هنرمندان  از  جمعی  و 
راه اندازی شده است.

فریدون محمدی بیان کرد: امکانات و زیرساخت های لازم 
برای تهیه و فروش ابزار و  مواد اولیه، آموزش تخصصی 
در۴۰رشته صنایع دستی ایرانی توسط اساتید مجرب و 
برگزاری آزمون و ارائه مدرک، بازاریابی، پشتیبانی و فروش 
آنلاین محصولات تولیدی و بسته بندی صادراتی با رعایت 
استانداردهای جهانی در این مجموعه هنری و فرهنگی 

فراهم شده است.
وی افزود:همچنین  برای حدود ۲۵۰نفر به طور مستقیم 

اشتغال زایی شده است.
مراسم  این  حاشیه  در  کرد:  خاطرنشان  محمدی 
معاونت  توسط  کرج  صنایع دستی  خانه  پورتال  از 
صنایع دستی و هنرهای سنتی کشور رونمایی شد و از 
این پس هنرآموزان و خریداران صنایع دستی می توانند 
با هر بخش از این مجموعه به طور مستقیم و مجزا 

در ارتباط باشند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
گفت: در حوزه گردشگری به ویژه گردشگری سلامت نیز 
در این مجموعه فعالیت های ارزشمندی انجام شده و 
با توسعه زیرساخت ها شاهد رشد روزافزون اقتصادی و 

متعاقب آن ایجاد اشتغال خواهیم بود.
پویا محمودیان- معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی 
کشور نیز ضمن تقدیراز حرکت فرهنگی انجام شده توسط 
مسئولان، هنرمندان و فعالان بخش خصوصی در حوزه 
صنایع دستی گفت: نگاه تخصصی و افزایش همکاری 
در جهت تحقق اهداف و سیاست گذاری های معاونت 
صنایع دستی کشور با تکمیل و تکثیر مراکزی از این 
دست به منظور حمایت از هنرمندان و فعالان اقتصادی 

این حوزه اثرگذار است.
قابل ذکر است؛ ۷۰ رشته صنایع دستی در استان البرز 

فعال است .

سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: 
تا کنون مورد اثبات شده در خصوص ابتلا به کرونای 
این خصوص  در  ولی  نشده  گزارش  البرز  در  انگلیسی 

نمی توان با قطعیت نظر داد.
مهرداد بابایی روزگذشته با اشاره به آخرین وضعیت کرونا 
در استان اظهار کرد: در حال حاضر ۲۶۷بیمار کرونایی در 

بیمارستان های استان بستری هستند.
در  ۵۳نفر  گذشته  ۲۴ساعت  طی  داد:  ادامه  وی 

ترخیص  هم  و ۵۹نفر  بستری  استان  بیمارستان های 
شده اند. وی توضیح داد: متأسفانه طی ۲۴ساعت گذشته 
شش نفر بر اثر ابتلای قطعی به کرونا جان خود را از دست 
داده اند. بابایی توضیح داد: با این اوصاف آمار فوتی های 

استان تا کنون به ۲۶۸۸نفر رسیده است.
سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی البرز افزود: 
همچنان شاهد افزایش تعداد مراجعان سرپایی به مراکز 
درمانی استان هستیم به طوری که این تعداد به حدود 

هزار نفر در روز رسیده است.
کرونای  از  موردی  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  مسئول  این 
انگلیسی در البرز مشاهده شده، گفت: افتراق نوع انگلیسی 
کرونا کار آسانی نیست چون علایم آن شباهت بسیاری 

به سویه های قبلی این ویروس دارد.
بابایی اضافه کرد: تا کنون مورد اثبات شده در خصوص 
ابتلا به کرونای انگلیسی در البرز گزارش نشده ولی در این 

خصوص نمی توان با قطعیت نظر داد.

خانه صنایع  دستی البرز گشایش یافت

افزایش مراجعه موارد مشکوک کرونا به روزی هزارنفر

فروش بالغ بر 1۶۰۰ بلیت 
جشنواره فیلم فجر در گیلان

معاون هنری ارشاد اسلامی گیلان، با بیان اینکه از ۱۵ 
لغایت ۱۸بهمن ماه ۸۷۵نفر از فیلم های جشنواره فجر دیدن 
کردند، متذکر شد: از آغاز فروش بلیت فیلم های جشنواره تا 
کنون ۱۶۶۳نفر اقدام به خرید بلیت کردند که این آمار لحظه 

به لحظه در حال افزایش است.
سید امیر مصباح، با اشاره به برگزاری همزمان بزرگترین 
رویداد سینمایی سال کشور در استان گیلان، اظهار کرد: 
سیمرغ«  »سودای  ایران  مسابقه  بخش  ۱۶فیلم  تمامی 
سی ونهمین جشنواره فیلم فجر از ۱۵ لغایت ۲۲بهمن ماه 

جاری در سینما ۲۲بهمن رشت در حال اکران است.
رعایت  و  کرونا  شرایط  واسطه  به  اینکه  بیان  با  وی 
پروتکل های جدید ستاد ملی کرونا برای برگزاری جشنواره 
افزود:  را کاهش دادیم،  فیلم فجر ظرفیت سالن سینما 
فعال  با ۳۰درصد جمعیت  رشت  سالن سینما ۲۲بهمن 
شده و برای احترام به سلامتی تماشاگران ۷۰درصد را خالی 

گذاشتیم.
معاون هنری و امور سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گیلان، با اشاره به ظرفیت ۸۴۰نفر سینما ۲۲بهمن، 
تصریح کرد: در هرسانس ۲۵۰تماشاگر داریم و هر دو نفر با 

فاصله دو صندلی از هم قرار دارند.
دارای سابقه هنری و سینمایی  را  مصباح، مردم گیلان 
دانست و گفت: گیلانی ها از هوش هنری برخوردار هستند 
و میزان استقبال از فیلم های جشنواره به کیفیت فیلم ها 

بستگی دارد.
و  بازیگران  و  کارگردان  از  مردم  به شناخت  اشاره  با  وی 
عوامل سازنده فیلم ها، اضافه کرد: شاهد استقبال خوب 
از فیلم هایی هستیم که در سطح کشور و رسانه ها مطرح 

هستند.
معاون هنری ارشاد اسلامی گیلان، با بیان اینکه از ۱۵ 
لغایت ۱۸بهمن ماه ۸۷۵نفر از فیلم های جشنواره فجر دیدن 
کردند، متذکر شد: از آغاز فروش بلیت فیلم های جشنواره تا 
کنون ۱۶۶۳نفر اقدام به خرید بلیت کردند که این آمار لحظه 

به لحظه در حال افزایش است.
گیلان  سینماهای  فعالیت  ادامه  وضعیت  به  مصباح، 
اشاره و عنوان کرد: با توجه به تداوم شرایط ناشی از کرونا، 
فعالیت سینماها تعطیل شده است و لذا سعی کردیم با 
اکران فیلم های جشنواره فجر قدمی کوچک برای فعالان 

این حوزه برداریم.
چند  بازگشایی  شاهد  جاری  سال  در  اینکه  بیان  با  وی 
متاسفانه  کرد:  خاطرنشان  بودیم،  سینماها  مرحله ای 
از سینما به خاطر کرونا کاهش یافته و  استقبال مردم 
تهیه کنندگان نیز با توجه به سرمایه گذاری انجام شده برای 
تولید فیلم ها، تمایلی به اکران در این شرایط ندارند؛ البته 
برخی از سینماهای استان فیلم های گذشته را اکران کردند.
با  از مردم خواست  ارشاد اسلامی گیلان،  معاون هنری 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی به پایان کرونا کمک 
کنند و گفت: امیدواریم تهیه کنندگان نیز فضا را برای اکران 
فیلم های خود امن ببینند و در نهایت شاهد روشن شدن 

چراغ سینماها باشیم.

کوتاه از استان ها»البرز« چه خبر؟

قرارگاه  گفت:  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
مقابله با جرائم خاص دادگستری استان البرز برخورد 
برخی  و  بندی  شرط  مدلینگ،  مجرمانه  مصادیق  با 
فعالیت های منافی عفت از طریق اجاره ساعتی منازل 
و باغ ویلاها در فضای مجازی را در دستورکار قرار داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، حسین فاضلی هریکندی- 
رئیس کل دادگستری استان البرز، در دومین نشست 
قرارگاه پیشگیری و مقابله با جرایم خاص دادگستری 
جدی  مطالبه های  از  یکی  به  اشاره  با  البرز،  استان 
دادگستری استان و نخبگان در حوزه تشکیل اطلس 
عملیاتی  و  مطالعاتی  اقدامات  کرد:  اظهار  جرایم 
و  هماهنگی  با  و  آغاز شده  اطلس  این  ایجاد  برای 
معاونت  و  انتظامی  نیروی  داده های  یکپارچه سازی 
آمار و فناوری اطلاعات دادگستری استان، این اطلس 
به زودی تهیه و به منظور سیاست گذاری در دسترس 

خواهد بود. 
برخی دستاوردهای  فاضلی هریکندی ضمن تشریح 
قرارگاه در مدت زمان اندک پس از آغاز فعالیت به اجرای 
طرح مقابله با سارقان، شناسایی و بازداشت سارقان و 
مال خرها اشاره کرد و گفت: ارائه مرخصی به زندانیان 
جرایم سرقت تا پایان فروردین ماه متوقف می شود. 
ضمن  ادامه  در  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
و خاطره شهدای  یاد  فجر،  ایام الله دهه  گرامیداشت 
انقلاب و دفاع مقدس، افزود: پیگیری آرمان های شهدا 
به عنوان یک رسالت بر عهده همه مدیران نظام مقدس 
جمهوری اسلامی است و مسئولان در هر جایگاهی 
باید برای تحقق این آرمان ها تلاش کنند. این مقام 
مسئول در ادامه تشکیل قرارگاه را مبتنی بر تأکیدات 
رئیس قوه قضائیه بیان کرد و افزود: آیت الله رئیسی 
بارها بر برخورد سریع با جرایم خشن و خاص تأکید 
کرده و در ابلاغیه ای که اواسط مرداد امسال انجام شد 
بر کشف، رسیدگی و اجرای حکم به صورت فوق العاده 

در حوزه جرایم  خاص تأکید کرد؛ دادگستری استان 
البرز بر این مبنا تصمیم گرفت به منظور اقدام سریع 
در تحقق این تأکیدات و انجام تکالیف قانونی خود 

قرارگاهی را برای اولین بار در کشور تشکیل دهد.

تشریح حوزه های فعالیت قرارگاه

مسئولان  نظر  اتفاق  به  اشاره  با  مسئول  مقام  این 
استان در حوزه برخورد با جرایم خاص و خشن،گفت: 
از جرایم شامل سرقت های  در این قرارگاه سه گروه 
مهم نظیر سرقت مسلحانه و سرقت های باندی؛ جرایم 
علیه تمامیت جسمانی افراد از قبیل قتل، آدم ربایی و 
تجاوز؛ جرایم مخل آسایش و نظم عمومی مانند نزاع 
و درگیرهای خیابانی، قدرت نمایی با چاقو و اسلحه 
و مزاحمت برای نوامیس مورد پیگیری قرار خواهد 

گرفت.

شناسایی و بازداشت سارقان و مالخرها

وی با تشریح برخی دستاوردهای قرارگاه در مدت زمان 
از آغاز فعالیت به اجرای طرح مقابله با  اندک پس 
سارقان، شناسایی و بازداشت سارقان و مالخرها اشاره 
و از توقف ارائه مرخصی به زندانیان جرایم سرقت تا 
پایان فروردین ماه خبر داد و بیان کرد: همچنین مقرر 

شده هیاتی شامل دادستان مرکز استان، دبیر قرارگاه 
پیشگیری و مقابله با جرایم خاص، معاون پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری استان و مدیرکل زندان های 
استان شیوه نامه ای جهت نظام مند کردن برخورداری 
مجرمان جرایم خاص از مرخصی و نهادهای ارفاقی 
تنظیم و جهت بررسی به قرارگاه ارائه کنند. فاضلی 
هریکندی همچنین از ایجاد شعب ویژه جرایم خاص 
در استان خبر داد و تصریح کرد: با اختصاص این شعب 
به جرایم موضوع فعالیت قرارگاه، ضمن ایجاد وحدت 
رویه در صدور حکم، اجرای احکام تسریع خواهد شد.

برخورد با شرط بندی مصادیق مجرمانه مدلینگ

خاص  جرایم  با  مقابله  و  پیشگیری  قرارگاه  رئیس 
مجرمانه  مصادیق  با  برخورد  البرز  استان  دادگستری 
منافی  فعالیت های  برخی  و  بندی  شرط  مدلینگ، 
باغ ویلاها در  اجاره ساعتی منازل و  از طریق  عفت 
فضای مجازی را یکی از محورهای آتی قرارگاه بیان 
کرد و یادآور شد: دادگستری استان همواره بر اقدامات 
پیشگیرانه تأکید دارد و در این راستا معاونت اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم استان مکلف شده برنامه 
عملیاتی در حوزه اقدامات پیشگیرانه و از بین بردن 

علل وقوع جرایم خاص را ارائه دهد.

»رئیس کل دادگستری استان البرز« خبر داد:

ایجاد اطلس جرایم استان البرز در دستور کار

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »زهرا موسوی ارفع«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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گزارش

شهری

معاون وزیر کشور و رئیس سازمان امور اجتماعی 
کشور گفت:  شیوع کرونا در کشور حدود ۳۰ درصد 
استرس، اضطراب و افسردگی بین افراد جامعه را 

افزایش داده است.
رستم وندی  تقی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
روز گذشته نشست خبری افزود: در سال های 
اخیر با تحریم ها مواجه بودیم و این تحریم ها 
تاثیرات زیادی بر کشور گذاشته، گرچه در دهه 
های گذشته اقدامات خوبی خوبی انجام شده 
اما سالهاست که زیرساخت های اقتصادی دارای 
تورم  کشور  دهه  سه  این  در  و  است  مشکل 
۲۰ درصدی را تحمل کرده در سه دهه گذشته 

میانگین بیکاری ۱۰ درصدی داشته ایم.
فضای  در  نیز  طبیعی  بلایای  داد:  ادامه  وی 
اجتماعی کشور تاثیرگذار است. امسال نیز پدیده 
کرونا تاثیرات اجتماعی داشته است. وقتی می 
خواهیم درباره وضعیت اجتماعی گفت وگو کنیم 
باید به مولفه های اقتصادی، سیاسی، فرهنگی و 

حتی محیط زیست توجه داشته باشیم.

کرونا ابعاد مثبتی هم داشته است

معاون وزیر کشور درباره تأثیرات کرونا تصریح 
کرد: خیلی ها کرونا را با ابعاد منفی معرفی می 
کنند در حالی که باید ابعاد مثبت آن را در نظر 
با سیاست های  پذیری مردم  نظم  و  بگیریم 
ابلاغی از آثار خوبی است که باید به آن توجه 
کرد. تشکیل پویش های مردمی از دستاوردهای 
کرونا است گسترش فضای معنویت در پی بروز 
از نشانه های مثبت  تواند  بیماری کرونا می 
کرونا باشد، البته آثار منفی مانند کاهش روابط 
نشاط  کاهش  فردگرایی،  اجتماعی،گسترش 
اجتماعی بوده است که در نبود مراکز تفریحی 
می توانیم احتمال دهیم جامعه با مشکلاتی 
مواجه شود. کرونا هم بر فرد خانواده و جامعه و 
حاکمیت تاثیر گذار است و سبک زندگی در دوره 

کرونا متفاوت شده است.
وی ادامه داد: البته به دلیل حضور بیشتر افراد 
در خانه روابط خانوادگی دچار تحول شده است. 
اما براساس مجامع جهانی در این مدت یک صد 
میلیون نفر بر جمعیت فقرا اضافه شده است. 
اما آنچه که مورد تاکید است توجه به سلامت 
روانی و اجتماعی بسیار حائز اهمیت است در 
کنار برنامه های سلامت محور باید به سلامت 

روان نیز توجه کنیم.
رستم وندی گفت: نتایج مطالعات جهانی نشان 
داده که در انگلستان ۲۷.۳ علایم و نشانه های 
روانشناختی برخی بیماری ها مانند افسردگی 

افزایش داشته است.
درصد   ۳۰ حدود  نیز  ایران  در  داد:  ادامه  وی 
استرس، اضطراب و افسردگی در افراد که مواجه و 

درگیر با کرونا بوده اند افزایش داشته است.

آمار خودکشی در پساکرونا تغییرات
 معناداری نداشته

درباره  کشور  اجتماعی  امور  سازمان  رئیس 
افزایش احتمالی خودکشی در دوره پساکرونا 
ادامه داد: تغییرات شدید سلامت روان در کشور 
نداشتیم و درمورد این فرایندی که در خصوص 
آن هشدار داده می شود باید تمهیدات لازم را 
اندیشید. برنامه های مختلفی نیز در حال اجرا 
است و از نظر کمی و کیفی نیز از طرف دستگاه 

های متولی افزایش داشته است.
وی همچنین گفت: در سال های گذشته با 
روند صعودی ۴ تا ۵ درصدی خودکشی روبرو 
بوده ایم. اما در سال جاری تغییر معناداری 
درصد   ۵ الی   ۴ روند  همان  و  ندارد  وجود 
افزایشی را نسبت به سال قبل داشته ایم اما در 
۹ ماهه اخیر حادثه خاصی رخ نداده اما برای 
اعلام تغییر در سن خودکشی باید تا پایان سال 
منتظر بمانیم اما باید بگویم ظاهراً یک تغییر 
افزایش خودکشی  با  که  گرفته  سنی صورت 
در سنین زیر ۱۸ سال و بالای ۶۰ سال مواجه 

بوده ایم.

بازنویسی سند  از  سرپرست شهرداری منطقه8 
توسعه محله ای با هدف اولویت بندی پروژه ها 
و اجرای هرچه بهتر پروژه های توسعه محله ای 
در جلسه هم اندیشی شورایاران محلات ۱۳گانه 

منطقه ۸، خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی 
شهرداری منطقه8، مسعود رنجبریان سرپرست 

شهرداری منطقه گفت: با توجه به سیاست ها و 
برنامه های شهرداری تهران در خصوص توجه 
سال  های  برنامه  است  لازم  محله ها،  به  ویژه 
جدید منطقه بر اساس نیازها و درخواست های 
شهروندان ، شورایاران و معتمدین محلات و در 

سقف اعتبارات مصوب، تهیه و تدوین شود .
رنجبریان افزود: بدون شک با تعامل و همدلی 

و مشارکت مدیران شهری و شورایاران به عنوان 
نمایندگان مردم می توانیم شاهد آبادانی هر چه 

بیشتر در محله های منطقه خود باشیم.
سیزده گانه  محلات  شورایاران  نشست  این  در 
ضمن تشکر از همراهی و پیگیری در اجرای پروژه 
های توسعه محله دغدغه ها و نقطه نظرات خود 

را با شهردار در میان گذاشتند.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

افزایش 30 درصدی اضطراب عمومی با کرونا! 

سند توسعه محله ای در منطقه8 بازنویسی می شود

گوشه و کنار

»رئیس کل دادگستری استان البرز« خبر داد:

تعویق مرخصی زندانیان جرایم سرقت تا پایان فروردین
رئیس کل دادگستری استان البرز با تشریح 
و  پیشگیری  قرارگاه  دستاوردهای  برخی 
مقابله با جرایم خاص استان گفت: شناسایی 
و بازداشت سارقان و مالخرها و توقف ارائه 
مرخصی به زندانیان جرایم سرقت تا پایان 
فروردین ماه از جمله اقدامات شاخص این 

قرارگاه بوده است.
دومین نشست قرارگاه پیشگیری و مقابله 
البرز  استان  دادگستری   خاص  جرایم  با 
کل  رئیس  حضور  با  یکشنبه  امروز  صبح 
و  عمومی  دادستان  استان،  دادگستری 
انقلاب مرکز استان، فرمانده انتظامی استان، 
حوزه  دادستان های  و  دادگستری  روسای 
های قضایی استان و جمعی از فرماندهان 
انتظامی استان در محل دادگستری برگزار 

شد.
در این نشست رئیس کل دادگستری استان 
بر  بارها  رئیسی  آیت الله  کرد:  اظهار  البرز 
برخورد سریع با جرایم خشن و خاص تاکید 
کرده و در ابلاغیه ای که اواسط مرداد امسال 
انجام شد بر کشف، رسیدگی و اجرای حکم 
به صورت فوق العاده در حوزه جرایم  خاص 

تاکید کرد.
حسین فاضلی هریکندی افزود: دادگستری 
البرز بر این مبنا تصمیم گرفت به  استان 
منظور اقدام سریع در تحقق این تاکیدات و 
انجام تکالیف قانونی خود قرارگاهی را برای 

اولین بار در کشور تشکیل دهد.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز با اشاره 
به اتفاق نظر مسئولان استان در حوزه برخورد 
با جرایم خاص و خشن گفت: در این قرارگاه 
از جرایم شامل سرقت های مهم  سه گروه 
نظیر سرقت مسلحانه و سرقت های باندی؛ 
جرایم علیه تمامیت جسمانی افراد از قبیل 
قتل، آدم ربایی و تجاوز؛ جرایم مخل آسایش 
درگیرهای  و  نزاع  مانند  عمومی  نظم  و 
خیابانی، قدرت نمایی با چاقو و اسلحه و 
قرار  نوامیس مورد پیگیری  برای  مزاحمت 

خواهد گرفت.
قرارگاه  دستاوردهای  برخی  تشریح  با  وی 

در مدت زمان اندک پس از آغاز فعالیت به 
اجرای طرح مقابله با سارقان، شناسایی و 
بازداشت سارقان و مالخرها اشاره و از توقف 
سرقت  جرایم  زندانیان  به  مرخصی  ارائه 
تا پایان فروردین ماه خبر داد و بیان کرد: 
همچنین مقرر شده هیاتی شامل دادستان 
مرکز استان، دبیر قرارگاه پیشگیری و مقابله 
با جرایم خاص، معاون پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری استان و مدیرکل زندان های 
استان شیوه نامه ای جهت نظام مند کردن 
برخورداری مجرمان جرایم خاص از مرخصی 
و نهادهای ارفاقی تنظیم و جهت بررسی به 

قرارگاه ارائه کنند.
فاضلی هریکندی همچنین از ایجاد شعب 
و  داد  خبر  استان  در  خاص  جرایم  ویژه 
تصریح کرد: با اختصاص این شعب به جرایم 
موضوع فعالیت قرارگاه، ضمن ایجاد وحدت 
رویه در صدور حکم، اجرای احکام تسریع 

خواهد شد.
رئیس قرارگاه پیشگیری و مقابله با جرایم 
با  برخورد  البرز  استان  دادگستری  خاص 
مصادیق مجرمانه مدلینگ ، شرط بندی و 
طریق  از  عفت  منافی  فعالیت های  برخی 
اجاره ساعتی منازل و باغ ویلاها در فضای 
مجازی را یکی از محورهای آتی قرارگاه بیان 
کرد و متذکر شد: دادگستری استان همواره 
بر اقدامات پیشگیرانه تاکید دارد و در این 
راستا معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم استان مکلف شده برنامه عملیاتی در 
حوزه اقدامات پیشگیرانه و از بین بردن علل 

وقوع جرایم خاص را ارائه دهد.
از مطالبه های جدی  یکی  به  اشاره  با  وی 
دادگستری استان و نخبگان در حوزه تشکیل 
اطلس جرایم اظهار کرد: اقدامات مطالعاتی 
و عملیاتی برای ایجاد این اطلس آغاز شده 
داده های  یکپارچه سازی  و  هماهنگی  با  و 
آمار و فناوری  انتظامی و معاونت  نیروی 
اطلاعات دادگستری استان، این اطلس به 
زودی تهیه و به منظور سیاست گذاری در 

دسترس خواهد بود.

شهری

آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات  مورخ 1399/09/18  شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۱۶۱۵  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای کورش 
محمدی بشناسنامه شماره ۱۲۳۸ صادره از چورزق فرزند یدالله در ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۲۰۰ متر مربع که ۸۸ متر مربع مفروز از 
پلاک شماره ۲۹۰ فرعی از ۱۴۱ اصلی و ۱۱۲ متر مربع مفروز از پلاک ۲۹۱ فرعی از ۱۴۱ 
اصلی است واقع در البرز و با خریداری از شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری 
کمالشهر و با مالكيت مالک اولیه آقای حسن آقا دستمالچیان تایید مینماید. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرا به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  99/805ف 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1399/11/4 و نوبت دوم 1399/11/20

محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج  - ناحیه سه  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز در نظر دارد نسبت به اجاره یکساله 
تعدادی از واحدهای تجاری ، اداری و آموزشی خود از طریق مزایده 
و از تاریخ 99/11/20 اقدام نماید. متقاضیان می توانند جهت کسب 
اطلاعات بیشتر به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( 
به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند. تلفن تماس: ۳۲۵۱۰۴۰۴   

شناسه آگهی: 1090189
 اداره کل آموزش و پرورش استان البرز

به  نسبت  دارد  نظر  در  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  کل  اداره 
پرورش  و  آموزش  کل  اداره  داخلی  تعمیرات  مناقصه  برگزاری 
استان از تاریخ 99/11/20 اقدام نماید. متقاضیان می توانند به 
آدرس  به  ستاد(  )سامانه  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه 

www.setadiran.ir مراجعه نمایند. تلفن تماس: ۳۲۵۱۰۴۰۴
شناسه آگهی: 1090194

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز در نظر دارد، نسبت به برگزاری مناقصه تعمیرات سرویس بهداشتی و آبخوری مدارس استان البرز از 
تاریخ 1399/11/21 اقدام نماید. متقاضیان می توانند به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( به آدرس www.setadiran.ir مراجعه 

نمایند. تلفن تماس: ۳۲۵۱۰۴۰۴ شناسه آگهی: 1090199
اداره کل آموزش و پرورش استان البرز

آگهی مزایده )نوبت دوم( آگهی مناقصه )نوبت دوم(

آگهی مناقصه )نوبت اول(

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »هوشنگ سیحون« 

- معمار، طراح، نقاش و مجسمه ساز فقید - را گرامی می دارد
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم آلترناتیو راک درمان در نیمه شب Medicine at Midnight اثری از گروه 
مشهور فو فایترز Foo Fighters است. این گروه یکی از مطرح ترین گروه های 
این سبک در هزاره سوم است که سابقه بردن عناوین و جوایز زیادی را دارد 
و آثارش عموما به عنوان ساخته های ماندگار سبک آلترناتیو راک شناخته 

می شود.
آلبوم Medicine at Midnight دهمین آلبوم استودیویی این گروه است که با 
فاصله سه ساله نسبت به آلبوم بتن و طلا Concrete and Gold منتشر شد. این 
آلبوم در ابتدا قرار بود در سال ۲۰۲۰ عرضه شود، اما به واسطه همه گیری بیماری 
کووید۱۹ انتشار آن تا فوریه ۲۰۲۱ به تعویق افتاد. دیو گرول Dave Grohl  فرآیند 
تعریف ماهیت و ساخت این آلبوم را از سال ۲۰۱۹ آغاز کرد و پس از مدتی با 
گرد هم آمدن اعضای گروه، دهمین آلبوم گروه، که تفاوت های زیادی با آلبوم 
پیشین آن ها دارد، وارد فرآیند جدی شد. این آلبوم درمان در نیمه شب نزدیکی 
زیادی به موسیقی پاپ دارد و کم از فضای پست گرانچ گذشته فاصله گرفته 
است. همچنین شباهت هایی به آلبوم Let's Dance از دیوید بویی دارد و فضای 
ریتمیک و دنس دارد که دیو گرول آن از آلبوم هایی با همین فضا الهام گرفته 
است و در عین حال آن را نمی توان نزدیک به سبک هایی چون EDM و دیسکو 

طبقه بندی کرد. 

Medicine at Midnight
::   فو فایترز   ::  

خلاصه داستان: داستان اصلی فیلم دربارهٔ دارویی است که به فرد به مدت ۵دقیقه 
قدرتی ابرانسانی می دهد.

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli -جیمز براردینِلی، آمده 
است: »پروژه  قدرت« )Project Power( به عنوان آخرین پروژه  نت فلیکس از نقص 
نویسندگی رنج می برد اما همچنان به لحاظ بصری لذت بخش است. این اثر از 
همان الگوی آشنا پیروی می کند: شروع با یک پیش فرض درگیرکننده و پیچیده، 
اضافه کردن یک یا دو ستارۀ نام آشنا، استفاده از یک موقعیت مکانی غیرآشنا )یا 
حداقل غیر استاندارد( که در این مورد نیو اورلئان است و سپس هم اجازه دادن به 
اینکه اکشن در جریان بیفتد. فیلم لحظات قوی مخصوص خودش را دارد، لحظات 
قوی ای که بسیاری از آن ها به خاطر نقش آفرینی های »جیمی فاکس« و »دومینیک 
فیشبک« به سطح بالاتری هم رفته اند اما داستان همچنان به صورت یک کلیت 
ناقص به نظر می رسد، انگار که مثلاً فیلم سازان این اثر را یک مینی سریال ۶قسمته 
در نظر گرفته بودند اما وقتی که تنها ۲ساعت به آن ها زمان داده شد، جمع بندی 
آن برای آن ها سخت شد. با وجود خروش فیلم های ابرقهرمانی )و خطر اینکه این 
ژانر دیگر بیش از حد در معرض دید بینندگان قرار بگیرد(، جای تعجب نیست که 
بسیاری از فیلم های اکشن و هیجانی جدید هم تلاش دارد تا به مذاق بینندگان 

جوان تر خوش بیایند و ...

Project Power  پروژه  قدرت
::   هنری جوست    ::

کتاب آرتور و جورج داستانی از جولین بارنز با ترجمه فرزانه قوجلو است. داستانی 
که دو زندگی را روایت می کند و از مسیر آن ها که به دلیل یک بی عدالتی به 
همدیگر می رسد، سخن می گوید. جولین بارنز برای نوشتن این کتاب در سال 
۲۰۰۵ به عنوان یکی از نامزدهای جایزه بوکر شناخته شد. جولین بارنز کتاب آرتور 
و جورج را بر اساس داستانی واقعی نوشته است. زندگی دو مرد که در اواخر قرن 
نوزدهم در انگلیس به هم گره می خورد. سر آرتور کانن دویل که خالق یکی از 
مشهورترین کارآگاهان دنیای ادبیات جهان یعنی شرلوک هولمز است و جورج 
ادلاجی )ایدلجی( که وکیل می شود. او پسر کشیش است و اصالتش به زرتشتیان 
هند برمی گردد. زندگی آن دو به دلیل یک بی عدالتی بزرگ بهم گره می خورد و 
نقدی هم بر ناکارآمدی نظام قضایی انگلیس می کند. جولین بارنز در این داستان 
مرز بین خیال و واقعیت را در هم می شکند تا ذهن را به سمت پرسش هایی 
ببرد که همه به آن فکر می کنند. بی عدالتی هایی که می تواند زندگی ها را دگرگون 
کند. عشق هایی که سرانجامی ندارند و هزاران چیز دیگر که در تمام زندگی ها و 

افکار نقش دارند.
کتاب آرتور و جورج را به چه کسانی پیشنهاد می کنیم 

اگر از دوست داران ادبیات داستانی هستید، خواندن این اثر را به شما پیشنهاد 
می کنیم.

آرتور و جورج- جولین بارنز
::  ترجمه: فرزانه قوجلو    ::

کتابفیلم موسیقی

شهید خدمت ساسان کاظمی، کارمند اداره  برق که به همراه سه تن از فرهنگی
همکارنش در حال تعمیر شبکه برق طالقان بود روز گذشته بر اثر ریزش 

بهمن، جان خود را از دست داد.

سریال های پلیسی و جنایی به تبع داستان معمایی و 
ساختار اکشنی که دارند؛ هر ساله مورد توجه مخاطبان 
بسیاری در سراسر دنیا قرار می گیرند و با قیمت های بالایی 

به شبکه های تلویزیونی فروخته می شوند.
به گزارش »دنیای هوادار«، الجزیره در گزارشی به معرفی 
شش سریال پلیسی و مهیج پرداخته که از طریق نتفلیکس 

به دنیا عرضه شده است:

)Lupin( لوپین

مدت  در  توانست   ،)Lupin( »لوپین«  فرانسوی  سریال 
زمانی کوتاه توجه مشترکان نتفلیکس را به خود جلب 
کند. طبق آماری که خود شبکه منتشر کرده است، این 
سریال فرانسوی در کشورهای اروپایی و عربی مخاطبان 
زیادی را جذب کرده است. سریال »لوپین« مرز ۷۰میلیون 
مخاطب را گذرانده و توانسته است به پرمخاطب ترین 
سریال فرانسوی شبکه نتفلیکس تبدیل شود. همچنین 

این سریال فرانسوی، سریال »تاج« که ۶۲ میلیون مخاطب 
داشته و جزو سریال های پرمخاطب ماه های آخر سال۲۰۲۰ 
بوده را هم پشت سر گذاشته است. این سریال در ژانر 
پلیسی، داستانی مهیج با حوادث غیرمنتظره را روایت 
می کند. قهرمان داستان به دنبال کشف حقیقت در رابطه 
با تهمتی است که ۲۵سال قبل به پدرش زده شده و این 

موضوع ماجراجویی ها و حوادثی را به همراه دارد.

)Sherlock( شرلوک

سریال »شرلوک« )Sherlock( نیز مانند سریال »لوپین« 
قهرمانی دارد که مسایل و پیچیدگی ها را با قدرت ذهنی 
فوق العاده اش حل می کند، اما با این تفاوت که »شرلوک« از 
این توانایی در برقراری عدالت و حل پرونده های پیچیده ای 
که پلیس در حل آن ها عاجز است استفاده می کند. این 
سریال جنایی انگلیسی در ۱۵قسمت و ۵فصل به فاصله 
سال های ۲۰۱۰ تا ۲۰۱۷ منتشر شد و توانست مورد توجه 
 )IMDb( مخاطبان قرار بگیرد. »شرلوک« از سایت هنری
نمره ۹.۱ را کسب کرده و همچنین در لیست ۲۵۰سریال 
برتر تاریخ که توسط همین سایت منتشر شده، رتبه۲۱ را 
دارد. بازی قابل توجه بندیکت کامبربچ و مارتین فریمن 
یکی از دلایل موفقیت این سریال بوده است. شخصیت 
شرلوک هولمز تاکنون در چند نسخه سریال توسط شبکه 

های تلویزیونی مختلف، محوریت قرار گرفته است.

)Poirot( پوآرو

از  انگلیسی است که  نیز یک سریال   )Poirot( »پوآرو« 
طولانی ترین سریال های تاریخ محسوب می شود. »پوآرو« 
از سال ۱۹۸۹ تا سال ۲۰۱۷ و در ۱۳فصل منتشر شده است. 
داستان درباره هرکول پوآرو، کارگاه بلژیکی است که سعی 
دارد پرونده ها و جرائم مختلف را حل و فصل کرده و مجرم 
حقیقی را بیابد. هرکول پوآرو شخصیتی است که توسط 

آگاتا کریستی، نویسنده شهیر انگلیسی خلق شده است.

خانه کاغذی 

»خانه کاغذی« )La Casa de Papel( که در آمریکا با عنوان 
ترین  معروف  از  یکی  پول« شناخته می شود،  »سرقت 
سریال های شبکه نتفلیکس است. فصل چهارم این سریال 
۶۵میلیون بار مشاهده شده است. پرفسور برای یک سرقت 
بزرگ برنامه ریزی کرده و گروهی را جمع می کند اما در 
این میان او درگیر داستانی عشقی شده و با وجود نبوغش 

برنامه هایش در معرض خطر شکست قرار می گیرند.

)White Collar( یقه سفید

سریال »یقه سفید« )White Collar( سریالی پلیسی و در 
عین حال کمدی است که از سال ۲۰۰۹ تا ۲۰۱۴ و در ۶ 
فصل منتشر شد. داستان سریال درباره مجرمی باهوش 
است که پس از سال ها موش و گربه بازی با پلیس بالاخره 
دستگیر شده و به دلایلی تصمیم به همکاری با پلیس 
برای دستگیری دیگر مجرمان می گیرد. مت بامر نقش 

اصلی این سریال را بر عهده دارد.

کارمن سندیگو

سریال  نیز   )Carmen Sandiego( سندیگو«  »کارمن 
انیمیشنی پلیسی است که از سال ۲۰۱۹ تا ۲۰۲۱ منتشر 
شد. این انیمیشن که نامزد دریافت جایزه امی هم بوده از 
یک بازی به همین نام الهام گرفته شده است. قهرمان این 
سریال دختری به نام کارمن است که برای تبدیل شدن 
به خلافکاری حرفه ای آموزش می بیند اما او تصمیمی 
می گیرد تا به تقلید از رابین هود برای دو هدف به کارش 
ادامه دهد؛ یکی مقابله با باندهای بزرگ خلافکاری و دومی 
برای کمک به نیازمندان؛ در این میان تلاش پلیس برای 

دستگیری او کار را برایش پیچیده تر می کند.

۶ ســـریال پلیسی پربیننده را  بشـــناسید
قاب جادویی جهان سینما

نقش  در  انصاریان  علی  شود:  می  منتشر  بار  اولین  برای 
شهیدمهدی رضایی

زنده یاد علی انصاریان در فیلم سینمایی »کاپیتان 
مجد  رضایی  مهدی  شهید  نقش  امیر« 
و  جوانان  ملی  تیم  سابق  فوتبالیست 
در  که  کرد  ایفا  را  پرسپولیس  باشگاه 
عملیات کربلای5 به شهادت رسید. این 
فیلم برای اولین در جشنواره فیلم های 
ورزشی ایران اکران شد و جایزه بهترین فیلم 

سبک زندگی را دریافت کرد.

هنری کویل در »شزم« سوپرمن نشد
درباره  متعدد  گزارش های  انتشار  برخلاف 
اینکه قرار است از این پس فقط هنری 
اما  کویل در نقش سوپرمن ظاهر شود، 
این بازیگر در فیلم بعدی »شزم« در نقش 

سوپرمن بازی نکرده است.

تصویربرداری فیلم کوتاه »آبا« تمام شد
تصویربرداری فیلم کوتاه »آبا« به نویسندگی 
به  تازگی  به  برزُکی  مهدی  کارگردانی  و 
اتمام رسیده است و این فیلم هم اکنون 

روی میز تدوین قرار گرفته است.

سیمرغ مردمی امسال در فیلم فجر اعتبار ندارد
تهیه کننده فیلم »ابلق« گفت: با اختلالی که 
در سامانه »سمفا« و سیستم رأی گیری 
جشنواره فیلم فجر در بخش مردمی وجود 
سیمرغ  وجاهت  رسد  می  نظر  به  دارد، 
مردمی این دوره از جشنواره اعتباری ندارد.

تشکر از ترامپ برای یک استعفا! 
رئیس انجمن بازیگران آمریکا از دونالد ترامپ- 
رئیس جمهور سابق آمریکا برای استعفا از 

عضویت در این نهاد سینمایی تشکر کرد.

تسلیت دنیای هوادار
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی ستوده روان«

 - پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

مستطیل سبز

هواداران خشمگین استقلال، روزگذشته در مقابل باشگاه 
آبی تجمع اعتراض آمیزی علیه هیئت مدیره و مدیرعامل 

برگزار کردند و خواهان برکناریِ احمد مددی شدند.
هواداران استقلال درحالی این اعتراضات را از فضای مجازی 
به باشگاه به صورت حضوری کشاندند که استقلال اکنون 
صدرنشین لیگ برتر است و علی الظاهر باید خوشحال و 
خشنود باشند؛ اما چه اتفاقی باعث خشم هواداران شده 

است؟
باید برگردیم به انتخاب های وزیر ورزش که هم در استقلال 
و هم در پرسپولیس افرادی را در این دو سه ساله آورده 
و برده که هرکدام علاوه بر ضرر و زیان مالی که به دو 
باشگاه زده اند با اعتبار و حیثیت استقلال و پرسپولیس 

هم بازی کرده اند.
بعد از ماجرای احمد سعادتمند و دعوای وی با عضو هیئت 
مدیره در تلویزیون هواداران استقلال چنان از این آبروریزی 
خشمگین شدند که همان وقت خواستند تجمع خود را 
به روبروی خانه ملت بکشانند ولی به هر حال به دلیل 
کرونا این اتفاق نیفتاد تا روزگذشته که تماشاگران بابت نوع 

قرارداد وریا غفوری ناراحتی خود را ابراز کردند.
بعد از اتفاقاتی که برای وریا غفوری رخ داد و او ورزشگاه را 
با عصبانیت ترک کرد، اسنادی منتشر شد که نشان می دهد 
باشگاه استقلال اول آذرماه از کاپیتان خود به کمیته اخلاق 

شکایت کرده است.
این شکایت نامه که به امضای احمد مددی- مدیرعامل 
استقلال رسیده و خطاب به رئیس کمیته اخلاق نوشته 
شده، ماجرای قرارداد جدیدی که وریا غفوری در ابتدای 

فصل با باشگاه استقلال امضاء کرده را شرح می دهد.
در این نامه عنوان شده که غفوری با وجود داشتن قرارداد 
تا پایان لیگ بیستم، قرارداد دو ساله ای را در زمان مدیریت 
سعادتمند با باشگاه استقلال امضاء کرده که باعث افزایش 

قرارداد او شده است. طبق قراردادی قبلی وریا باید در این 
فصل ۲میلیارد و ۷۰۰میلیون تومان از استقلال دستمزد 
دریافت می کرده، اما قرارداد او به ۶میلیارد افزایش پیدا 
کرده است. از سوی دیگر قرارداد این بازیکن برای سال دوم 

قرارداد )فصل ۱۴۰۰-۱۴۰۱( به ۸میلیارد خواهد رسید.
احمد مددی هم سعی کرده به جای عمل کردن به تعهدی 
که مدیرعامل قبلی ایجاد کرده، علیه کاپیتان تیم خود 
نامه نگاری به کمیته اخلاق انجام دهد. این موضوع اختلاف 
شدیدی را بین وریا غفوری و مدیران باشگاه به وجود آورده 
و باید دید این ماجرا در نهایت به جدایی کاپیتان استقلال از 

این تیم می انجامد یا اتفاق دیگری در راه است.
وریا بازیکن و کاپیتان محبوب آبی هاست و وقتی در بازی 
اخیر استقلال با نساجی وریا ناراحتی خود را نتوانست پنهان 
کند، این اتفاقات رخ داد تا هواداران برای برکناریِ احمد 

مددی دست به اقدام اعتراضی بزنند.
در پرسپولیس هم وزارت ورزش افتضاحی بالاتر را سبب 
شد و آن افتضاحی بود که رئیس هیئت مدیره این باشگاه 

در فضای مجازی و در رسانه ها به بار آورد.
رسول پناه به یحیی گل محمدی و برخی بازیکنان پرسپولیس 
بدترین توهین ها را کرد و در نهایتاً با فشار افکار عمومی و 
هواداران پرسپولیس برکنار شد ولی واقعاً جای اینگونه افراد 

باید هیئت مدیره پرسپولیس باشد؟!
سلطانی فر چقدر این دو باشگاه را با چنین افرادی کم ارزش 
کرد و ابهت آنها را فروریخت تا جایی که هواداران استقلال 
و پرسپولیس با وجودی که تیم هایشان نسبتاً نتایج خوبی 
می گیرند و صدرنشین هستند از این رفتارها خسته شده اند 
و ای کاش به مقامی بالاتر اعتراض کنند، چراکه سلطانی فر 
می دانند  و  نیست  بدهکار  گوششان  دسته اش  و  دار  و 
5ماه دیگر هستند و هرگلی هم بزنند به سر استقلال و 
پرسپولیس زده اند ولی پروندۀ سیاه این گروه برای همیشه 

در تاریخ ورزش کشور پابرجا خواهد ماند.
وقتی یک نفر مثل دکتر دادکان می گوید من یک ریال 
نمی خواهم و پرسپولیس را بدهید تا درست کنم و آورده 
هم داشته باشم؛ می بینیم وزارت گوش خود را می بندد 
و دروغ خود را با دروغی بزرگ تر ماست مالی می کند تا 
ثابت شود که بحث واگذاری هم دروغی بزرگ بود و اگر 
هم یک درصد انجام می شد باز به افرادی مثل رسول پناه و 

خلیل زاده و مددی می رسید .

»دنیای هوادر« بررسی می کند؛

ضربۀ کوتوله  ها به استقلال و پرسپولیس

توپ و تور

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تیرهای زهرآگین بداخلاقی بر پیکر والیبال ایران!

متأسفانه بعضی از مربیانی که سال ها پیراهن تیم ملی والیبال 
را به تن داشتنند، فراموش کرده اند که در چه جایگاهی قرار 

دارند!
افرادی که باید الگوی مناسب اخلاق و فرهنگ، برای جوانان، 
نوجوانان و آیندگان باشند، مراقب گفتار، رفتار و کردارشان 

نیستند!؟
حرکات غیرورزشی و تحریک کننده ای که از پیشکسوتان و 
مربیان کنونی تیم های شاخص و پرطرفدار، بسیار بعید به نظر 
می آید که اگر هواداران تیم ها در سالن حضور داشتند حدادی 
می داند آبستن چه حوادث تلخ و اتفاقات ناگوار وغیرقابل 

جبران را در پی داشت.
با آن که به دلایلی که همه می دانند و ما هم می دانیم در 
سال های اخیر بعد از فوتبال، والیبال و بسکتبال هم دستخوش 
حاشیه های فراوان، ناهنجاری های فرهنگی و بداخلاقی شده 
است و کار به جایی رسیده که مربیان هم که سال ها در کنارهم 
برای سربلندی و افتخار تیم های ملی در میادین آسیایی و 
بین المللی مقابل حریفان با همدلی و صمیمیت می جنگیدند، 

امروز رو در رو و چشم در چشم هم با یکدیگر در ستیزند!
چه انگیزه هایی باعث شده است تا مربیان که باید الگو برای 
نوجوانان و جوانان باشند، تعادل و توازن اخلاقی و فرهنگیِ 
خود را از دست داده و تحت تأثیر عصبانیت آنی، درحالت 
غیرطبیعی با واکنش های دور از شأن ورزشکاری به هویت و 
ماهیت وجودی شان و والیبال خدشه وارد می کنند و حوادثی را 

می آفریند که پیامدهای ناخوش آیندی را در بردارد؟!
آقای داورزنی اگر چنین حرکاتی در مسابقات جهانی و المپیک 

بیفتد به اعتبار جهانی والیبال ایران لطمه نخواهد زد؟
آیا درچنین شرایطی که والیبال ما مورد هجمه قراگرفته و 
صحبت استفاده از بازیکنان صغر سنی در تیم نوجوانان برسر 
زبان هاست، درست است آب به آسیاب منتقدان و بهانه گیران 

بریزیم؟!
همۀ این اتفاقات در شرایطی است که مسئولان ورزش ما اعم 
از وزارت ورزش وجوانان، مدیرعاملان باشگاه ها، فدراسیون ها 

و هیئت های ورزشی به فرهنگ در ورزش نگاه جدی ندارند!
به واقع درخصوص درجۀ اهمیت و بها دادن به ارزش های 
اخلاق و فرهنگ در ورزش و اصول منش جوانمردی و گذشت 
و احترام به پیشکسوتان و حفظ هویت ملی گامی ثابت برای 

هریک از آن ها برنداشته اند!
به جرأت می توان گفت، بُرد و باخت برای برخی از مربیان جنبۀ 
مرگ و زندگی پیدا کرده است و سبب شده تا فلسفۀ وجودی 
فرهنگ پهلوانی که ریشه در ورزش سرزمین کهن ایران دارد 
پنهان در پشت این احساس قرار بگیرد و تعلق خاطر به دوستان 

و اطرافیان به شدت دچار ضعف گردد!
در این مجال سخن بر سر فرهنگ حاکم بر ورزش والیبال ایران 
است که در یکی دو سال گذشته دچار تنش، اتفاقات ناگوار، 

تهاجم فرهنگی و ترویج بداخلاقی شده است!
کار بداخلاقی و کمرنگ شدن فرهنگ و منش پهلوانی به جایی 
کشیده شده که فرهنگ و اخلاق به معنای آنچه که انتظار 

می رود، فاصله عظیمی پیدا کرده است!
متأسفانه بعضی از حضراتی که شنل مدیریت در ورزش را به تن 
دارند و از فرهنگ سازی در ورزش دم می زنند، هیچ تلاشی برای 

احیای فرهنگ در ورزش به عمل نیاورده اند!
نمونۀ بارز آن، اتفاقاتی است که در بیست وهفتمین هفتۀ 
تیم های  دیدار  در  کشور  باشگاه های  برتر  لیگ  مسابقات 
و  آمل  هراز  لبنیات  ورامین،  شهرداری  و  ارومیه  شهرداری 

خوشداب یزد رخ داد!
برخورد دو مربی هراز آمل و شهداب یزد که از سوی آقای کیوان 
عابدزاده داور اول این دیدار، منجر به اخراج هر دو مربی شد و 
حرکت ناشایست وغیرورزشی پوریا یلی و فرهاد سال افزون دو 
بازیکن ملی پوش شهرداری ارومیه با فیلمبردار تلویزیونی برنامه 
۵۰ + ۱ شبکه شما که باید اذعان کنیم به واقع زنگ خطر را در 

راستای بی فرهنگی و بداخلاقی در والیبال به صدا در آوردند!
البته زنگ خطر اصلی در بابلسر و در مسابقات  لیگ دسته 
یک به صدا در آمده بود، ولی گوش مسئولان سازمان لیگ و 
فدراسیون والیبال به قدری سنگین شده که متأسفانه صدای 

رسای زنگ خطر را نشنیدند و یا ساده انگاشتند!
کلام آخر اینکه نشست مجازی جناب ولادیمیرآلکنو، سرمربی 
روسی تبار تیم ملی ایران با مربیان تیم های شرکت کننده در 
مسابقات لیگ برتر باشگاه های کشور به قدری بی ارزش بود 
که ناصر شهنازی، محمد عمده غیاثی، مرتضی عهدی و عارف 
باقرزاده از حضور در این نشست مجازی امتناع ورزیدند و به 
دلایل گوناگون انصراف خود را اعلام  داشتند؛ تا شاید آقای 

داورزنی از خواب غفلت بیدار شوند!

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

رسول پناه به یحیی گل محمدی و برخی بازیکنان پرسپولیس بدترین توهین ها را کرد و در 
نهایتاً با فشار افکار عمومی و هواداران پرسپولیس برکنار شد ولی واقعاً جای اینگونه افراد 

باید هیئت مدیره پرسپولیس باشد؟!

احمد مددی هم سعی کرده به جای عمل کردن به تعهدی که مدیرعامل قبلی ایجاد کرده، 
علیه کاپیتان تیم خود نامه نگاری به کمیته اخلاق انجام دهد. این موضوع اختلاف شدیدی 
را بین وریا غفوری و مدیران باشگاه به وجود آورده و باید دید این ماجرا در نهایت به جدایی 

کاپیتان استقلال از این تیم می انجامد یا اتفاق دیگری در راه است.

با آن که به دلایلی که همه می دانند و ما هم می دانیم در سال های اخیر بعد از فوتبال، والیبال 
و بسکتبال هم دستخوش حاشیه های فراوان، ناهنجاری های فرهنگی و بداخلاقی شده است و 
کار به جایی رسیده که مربیان هم که سال ها در کنارهم برای سربلندی و افتخار تیم های ملی در 
میادین آسیایی و بین المللی مقابل حریفان با همدلی و صمیمیت می جنگیدند، امروز رو در رو و 

چشم در چشم هم با یکدیگر در ستیزند!
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ورزشی

ویسی: سبک بسکتبال ایران باید تغییر کند
کارشناس بسکتبال ایران معتقد است: به هرحال شاید بعد از المپیک حدادی 

و چندبازیکن بزرگ دیگر خودرا در اختیار نداشته باشیم، ما باید سبک 
بازی خودمان را براساس داشته های خود مشخص کنیم اما برای اینکه 

بتوانیم همچنان درآسیا مطرح و جایگاه خود را حفظ کنیم، باید 
تغییرات اساسی درنحوه برگزاری مسابقات داخلی خود نیز انجام دهیم.

مصدومیت لژیونر هندبال ایران از ناحیه کتف
پویا نوروزی نژاد- ملی پوش هندبال ایران به دلیل مصدومیت مدتی از 

میادین ورزشی دور خواهد بود.
نوروزی نژاد عضو تیم کوبورگ آلمان در تمرینات تیمش از ناحیه 

کتف آسیب دید. او به دلیل این آسیب مجبور به استراحت 
طولانی مدت خواهد بود.

برگزاری اردوی شمشیربازی بانوان در اصفهان و تبریز
اردوی تیم های ملی شمشیربازی اپه و فلوره بانوان برای حضور در مسابقات 

انتخابی المپیک از ۲۵ بهمن آغاز می شود. اردوی این دو اسلحه در 
شهرهای تبریز و اصفهان برگزار خواهد . تیم های ملی شمشیربازی 

بانوان خود را برای مسابقات زون آسیا که انتخابی المپیک است، 
آماده می کنند.

دومین قهرمانی فرزانه فصیحی در مسابقات صربستان 
 فرزانه فصیحی، دونده سرعتی ایران که برای برپایی اردوی آماده سازی به 

منظور شرکت در رقابت های انتخابی بازی های المپیک توکیو در کشور 
صربستان به سر می برد، روزشنبه در رقابت های دوومیدانی قهرمانی 

داخل سالن این کشور شرکت کرد. او در ماده ۶۰متر حد نصاب ۷.۳۱ 
ثانیه را ثبت کرد و قهرمان شد.

جریمه ۳میلیونی افراد متخلف در اردوی تیم های ملی کشتی
 در پی بی توجهی برخی از اعضای کادرفنی به قرنطینه و خروج از اردوی 

تیم ملی، رئیس فدراسیون کشتی برای افرادی که قوانین قرنطینه 
اردوی تیم های ملی را نادیده بگیرند، جریمه در نظر گرفت. رئیس 

فدراسیون کشتی جریمه ۳میلیون تومانی و تست پی سی آر با 
هزینه شخصی برای افراد خاطی در نظر گرفته است.

آغاز مرحله ششم اردوی تیم ملی کاراته 
رعایت  با  روزگذشته  از  آقایان  کاراته  ملی  تیم  اردوی  ششم  مرحله 

پروتکل های بهداشتی در دانشگاه علامه طباطبایی تهران آغاز شد. 
ششمین مرحله از اردوی تیم ملی کاراته آقایان برای حضوری 

قدرتمند در رقابت های کاراته وان استانبول و مراکش که یکی از 
رقابت های گزینشی برای المپیک توکیو است، تشکیل می شود.

ظهرابی: انتظاری از پرسپولیس وجود ندارد 
سرمربی تیم هندبال پرسپولیس گفت: محکوم به پیروزی در بازی بعدی 

هستیم و باید جنگنده ظاهر شویم. مسعود ظهرابی پس از شکست 
تیمش برابر فراز بام خائیز دهدشت اظهار کرد: به تیم فراز بام تبریک 

می گویم. از تیم ما انتظاری وجود ندارد چون متأسفانه بچه های ما 
تمرین نداشتند و در این مسابقات حضور یافتند.

قرعه کشی لیگ های کاراته امروز برگزار می شود 
 مراسم قرعه کشی فصل جدید لیگ های کاراته کشور، امروز در سالن 

استاد فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار می شود. قرعه کشی 
سوپر لیگ و لیگ برتر کاراته آقایان از ساعت 15 و قرعه کشی 

سوپر لیگ و لیگ برتر کاراته بانوان نیز از ساعت 16:30 انجام 
خواهد شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عبدالنبی شولی« 

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

دکتر محمدرضا هاشمیان؛ پزشکی است که نامش طی 
یکی دو هفته گذشته بسیار بر سر زبان ها افتاد.

روزهای  انصاریان طی  علی  پزشک معالج  عنوان  به  او 
قبل مورد هجمه های زیادی قرار گرفت. حمله به پزشک 
انصاریان از چند روز قبل از فوت او آغاز شد و بعد از 

درگذشت این پیشکسوت شدت بیشتری گرفت.
دکتر هاشمیان اما حالا چند روز بعد از درگذشت انصاریان 
لب به سخن گشوده و در یک لایو اینستاگرامی از حال و 

روز نه چندان خوبش می گوید.
حواشی تمام نشدنی درگذشت علی انصاریان، موجب شد 
پزشک معالج او در واکنش به حملات شدیدی که قرار 
گرفته بود، مسائلی را بیان کند، مشروح تمام صحبت 
های دکتر هاشمیان، از حوصله بحث خارج است، اما این 
پزشک به چندین مورد مهم اشاره کرد که به صورت تیتر 

به آن ها اشاره می کنیم:
سی تی اسکن نشان دادم؛ گفتند اخلاق را زیر پا گذاشته

کدام پزشکی دوست دارد بیمارش را بکشد؟
وزارت بهداشت نگذاشت ما در تلویزیون حرف بزنیم

باید شرایط را زودتر به مردم می گفتیم
برای گرفتن ماسک اکسیژن برای انصاریان گدایی کردم

نمی توانم برخی جزییات را بگویم
وزارت بهداشت بیاید و همه چیز را بررسی کند

نه دنبال پول بودیم، نه اسم و آبرو
چرا باید این همه فحش بشنوم؟

وجدانم راحت است که همه کار برای انصاریان کردم
در لایو  انتشار صحبت های دکتر هاشمیان  از  اما پس 
درخصوص  که  اینستاگرام  در  ایشان  شخصی  صفحه 
انصاریان،  علی  بهبودی  برای  بهداشت  وزارت  عملکرد 
وهاب زاده،  علیرضا  بود،  داده  انجام  را  تندی  انتقادات 
نوشت: دکتر  توییتی جنجالی  در  بهداشت  وزیر  مشاور 
پست  و  لایو  و  مصاحبه  حال  در  مرتب  که  هاشمیان 

گذاشتن اینستا بود.
کجا یکبار درخواست کرد که من توانایی معالجه ندارم و 

پزشکان کمک کنند یا الان می گوید؟
کجا گفت فلان دارو نیاز است و ندارم؟ بعد از فوت؟

از  این همه پزشک حاذق درکشور داریم! برویم پزشک 
خارج بیاوریم؟! مردم و بقیه بیماران چه؟!

نقطه نظر:
در وهله اول پس از شنیدن این صحبت ها فقط می تواتیم 
اظهار تاسف کنیم، زیرا در اغلب این کشمکش ها، به تنها 
چیزی که فکر نمی شود شان علی انصاریان و خانواده 

داغدار اوست.
اما جدا از اینکه حق با چه کسی است و کی راست می گوید، 
نوع رفتار تیم پزشکی معالج مرحوم علی انصاریان، چه در 
زمان معالجه بیمار و چه پس از درگذشت او به هیچ وجه 

حرفه ای و درخور با جایگاه علی انصاریان نبود.
این را می شود از مشاهده نمونه های خارجی از این نوع 

اتفاقات متوجه شد.
بودند،  انصاریان  احوال  نگران  ایران  مردم  تمام  گرچه 
اما این حجم از پوشش خبری در بیمارستان و کشیده 
شدن آن در پیج های شخصی در لایو های فضای مجازی 
و  دوربین ها  مقابل  در  وقفه،  بدون  که  پزشکی  تیم  و 

میکروفن های رسانه های متفاوت حاضر می شد، بسیار 
به نظر می رسد. گویا آن طور که  عجیب و غیرطبیعی 
مشخص است، همین زیاد صحبت کردن و اظهارنظرهای 
بیش از حد معمول تیم پزشکی علی انصاریان موجب 
پیدایش این حجم از حاشیه برای خود آن ها شده است، 
اما  بگیرد  نادیده  را  آنها  زحمات  نمی تواند  گرچه کسی 
متاسفانه، تمام تلاشی که برای بهبود علی انصاریان توسط 
تیم پزشکی انجام شد، تحت همان برخورد غیرحرفه ای و 
ایجاد حواشی خودساخته نادیده گرفته شد. اما جدا از تیم 
پزشکی ناآشنا در زمینه برخورد با رسانه، نوع رویکرد وزارت 
بهداشت و جوابیه به دور از منطق مشاور دکتر نمکی هم 
کمتر از رفتار پزشکان معالج انصاریان عجیب نبود، جایی 
که باتوجه به جایگاه اجتماعی علی انصاریان، به طور حتم 
باید تیم پزشکی او اظهار ناتوانی می کرد تا وزارت بهداشت 
موضوع بیماری حاد انصاریان را پیگیری کند؟ اگر واقعا 

این طور است که جای حرف باقی نمی ماند... 
به صحبت  کردن  گوش  دوستان،  از  برخی  برای  گرچه 
در  خواهشا  اما  است،  دشوار  بسیار  رسانه  اصحاب 
مجادله هایتان کمی به فکر داغ دل خانواده عزادار انصاریان 

باشید.

کمی به فکر دل داغداران باشید!
حرف آخر جهان فوتبال

سردار آزمون در فهرست ۱۰ انتقال گران قیمت زمستانی لیگ 
برتر روسیه 

خبرگزاری چمپیونات روسیه با انتشار گزارشی 
به معرفی 10 انتقال گران قیمت زمستانی 
لیگ برتر فوتبال این کشور پرداخت. سردار 
آزمون با عقد قرارداد 12میلیون یورویی در 
نقل وانتقال های زمستانی 19 - 2018 از روبین 

کازان به زنیت سن پترزبورگ پیوست.

لایپزیگ و لیورپول در بوداپست به مصاف هم 
 می روند 

در  لیورپول  و  لایپزیگ  فوتبال  تیم های 
بازی رفت از مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا در مجارستان به مصاف هم 

خواهند رفت.

بر  غلبه  با  هفتم  رده  به  تاتنهام  صعود 
وست برومویچ 

شاگردان ژوزه مورینیو پس از سه شکست 
متوالی در لیگ برتر انگلیس، با شکست 
را  پیروزی  طعم  بالاخره  وست برومویچ 

چشیدند.

برست؛ برنده جدال میانه جدولی ها 
از  دیداری خانگی  در  برست  فوتبال  تیم 
سری رقابت های لیگ یک فرانسه موفق 

شد از سد بوردو بگذرد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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